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Tannlegeskrekk

Anders Gravir Imenes

Jeg reagerer på at en tannlege som jo inngår i vårt helsevesen, på denne måten vil legitimere bruk

av alkohol som behandlingsmetode, sier Hege Nordem Sjåstad. Hun er ansatt ved ruspoliklinikken

i Holmestrand. Psykologen reagerer sterkt på at tannlege �or Fredrik Ho! ved Bergstien

tannlegesenter har søkt om skjenkebevilling. Han ønsker å roe ned nervøse pasienter med en konjakk.

– Alkohol er ingen medisinsk anbefalt behandlingsmetode for tannlegeskrekk. Dette er en

psykisk lidelse, en fobi som ikke kan behandles med alkohol, fortsetter hun.

dt.no 13.8.2008

https://psykologtidsskriftet.no

